

Language:

 [English](#) |  [Italiano](#) |  [German](#)



## WIIT and Cubbit announce Business Alliance Partnership to bring geo-distributed cloud to MSPs and resellers in DACH zone and in Italy

*The partnership will allow WIIT to deploy Cubbit's technology in its 7 Secure Cloud Regions across Germany, Switzerland, and Italy to let its customers benefit from hyper-resilience and data sovereignty compliance*

**Milan, Italy / Bologna, Italy — 10th September 2024 — WIIT S.p.A.**, one of the main European players in the market of Cloud Computing services for businesses, focused on the provision of continuous Hybrid and Hosted Private Cloud services for applications critics, and **Cubbit**, the first geo-distributed cloud storage enabler, announced a new Business Alliance Partnership.

WIIT will leverage Cubbit's [DS3 Composer](#) to create and offer its own geo-distributed, hyper-resilient, sovereign, cost-effective, S3-compatible cloud storage. In the first stage of the project, stored data will be geo-fenced within WIIT's Regions in Germany, allowing WIIT's customers to enjoy compliance with country data sovereignty and other regulations. Additionally, WIIT will soon deploy Cubbit's solutions with geo-fenced localisation in Switzerland and in Italy, leveraging all seven regions managed by WIIT (four in Germany, two in Italy, and one in Switzerland).

The Business Alliance Partnership provides the opportunity to deploy Cubbit's DS3 Composer on partners' infrastructures, enabling them to offer their resellers and end-customers a geo-distributed solution in one - or more - specific countries. With this partnership, WIIT will be able to deliver a fully customisable and geo-fenced S3 cloud storage in minutes, fully hosted and managed by WIIT on its strategic assets. The Cubbit solution enriches the technology stack already provided by WIIT, becoming part of its Premium Cloud Company value proposition.

This alliance represents a crucial acceleration in the adoption of Cubbit's technology in Germany. Also, this partnership strengthens WIIT's position as a European forerunner in hybrid and private cloud provisioning, as all WIIT's German resellers and MSPs will be equipped to deliver the first European geo-distributed cloud to customers in mere minutes. WIIT's customer base extends to a wide range of industries, including healthcare, manufacturing, telco, media & entertainment and financial services, for which it provides cloud & cybersecurity services for critical applications.

WIIT represents Cubbit's first Business Alliance Partner in Germany, as the latter is engaging only a few selected strategic partners in each country, ensuring the best service for its end-users. In order to guarantee the Business Alliance Partnership success, Cubbit will support WIIT through close collaboration, offering the best service to end-users in terms of SLAs, expertise, and service quality. WIIT will also be assisted by Cubbit in training, co-marketing activities and sales support.

WIIT has been offering its services for almost 30 years as a well-established cloud provider with a wealth of experience in object storage. The Premium Cloud Company had already implemented both hardware and software-based object storage solutions, but was experiencing limitations in terms of flexibility and

compliance. WIIT selected Cubbit as its partner to overcome these challenges and leverage additional strengths, thereby providing its customers with an even more solid and modern offer.

*“We are very excited to start this collaboration with Cubbit, with whom we feel a particular complementarity in terms of skills and values. Together, these two industry-leading companies enable a highly innovative service with unparalleled security and resilience able to geo-distribute data storage according to customer needs,”* says Alessandro Cozzi, CEO of WIIT - *Jointly, we are bringing cloud best-in-class solutions to the market, combining efficiency, innovation and data management intelligence. We decided to start in Germany because of its essential role in our Cloud4Europe strategy. Furthermore, there is a strong focus on digital sovereignty. WIIT’s extensive experience as a European cloud provider, managing seven regions across Germany, Italy, and Switzerland, and specialising in business-critical applications, combined with Cubbit’s cutting-edge technology, will allow us to further strengthen our position as a European leader in hybrid and private cloud services.”*

Alessandro Cillario, Co-CEO and Co-founder of Cubbit, said, *“Signing WIIT to our Business Alliance Partnership is a significant step in our drive to increase the adoption of Cubbit DS3 Composer in Europe. From today, customers based in Germany will be able to geo-distribute their data securely, and according to local sovereignty requirements. Working together presents a considerable opportunity for growth and innovation for both companies. In the coming months we will be announcing new members of the Cubbit Business Alliance Partnership in Europe, so this is a very exciting time for us”*.

*“This partnership will enable us to provide our customers with extremely powerful and resilient solutions that are compliant with local regulations in the shortest possible time”,* affirms Christoph Herrnkind, CEO of WIIT AG. *“This allows us to better serve the growing demand for secure and flexible cloud solutions in the DACH region while maintaining the highest level of data sovereignty. We look forward to the launch in Germany, as the offering is ideally suited to the country’s data policies, which are at the forefront of responsible data use and sharing in Europe.”*

###

## **About WIIT**

WIIT S.p.A., a company listed on the Euronext Star Milan (“STAR”) segment, is a leader in the Cloud Computing market. The company has a pan-European footprint and is present in key markets, such as Italy, Germany and Switzerland, positioning itself among the leading players in the provision of innovative Hosted Private and Hybrid Cloud technology solutions. WIIT operates through managed processes, specialised resources and technology assets including proprietary data centres spread across 7 regions: 4 in Germany, 1 in Switzerland and 2 in Italy, 2 of which are Premium Zone enabled, i.e. with Tier IV certified data centres by the Uptime Institute and the highest levels of security by design. WIIT has 6 SAP certifications at the highest level of specialisation. Its end-to-end approach enables the company to provide its partner companies with customised, high value-added services with the highest security and quality standards for the management of critical applications and business continuity, while guaranteeing maximum reliability in the management of the main international application platforms (SAP, Oracle and Microsoft). Since 2022, the WIIT Group has joined the UN Global Compact. ([www.wiit.cloud](http://www.wiit.cloud))

###

### **Investor Relations WIIT S.p.A.:**

Stefano Pasotto – CFO & Investor Relations Director  
Francesca Cocco – Lerxi Consulting – Investor Relations  
T +39.02.3660.7500  
Fax +39.02.3660.7505

ir@wiit.cloud  
www.wiit.cloud

**Media Relations Italy:**

Image Building  
Rafaella Casula  
T +39 348 3067877  
Simona Porcino  
T +39 340 9844532  
Francesca Alberio  
T +39 340 0547370  
wiit@imagebuilding.it

**Media Relations Germany:**

PUBLIC RELATIONS PARTNERS GmbH  
Kristen Prochnow / Tobias Glass  
Tel. +49 6173 92 67 13  
glass@prpkronberg.com

**[About Cubbit](#)**

Cubbit is the first geo-distributed cloud storage enabler. Its groundbreaking software allows service providers and enterprises to deploy their own geo-distributed cloud storage networks in minutes according to their infrastructure strategy and internal policies, so that they can keep full sovereignty over data, simplify workflows and reduce costs.

Today, Cubbit's hyper-resilient and cybersecure technology is adopted by 350+ European companies and partners, including [Leonardo](#) (world leader in defence and cybersecurity with \$14B in revenues), and serviced by [Exclusive Networks](#) (global distributor, listed on the Paris Stock Exchange). Cubbit is also supported by international tech partners such as [HPE](#) and [Equinix](#). For more information, visit: <https://www.cubbit.io>

###

**Italian Press Office:**

Claudia Ronchi Communications – email: [claudia@crcommunications.it](mailto:claudia@crcommunications.it) – cell: +393401522875  
Michaela M. Carboni – email [michaela.carboni@mica-consultingandcoaching.com](mailto:michaela.carboni@mica-consultingandcoaching.com) – cell +393483911340

**International Press Office:**

A3 Communications - the power of a data storage specialist communications agency  
Federica Monsone/Nicky Murray  
+44 (0) 1252 875 203  
[cubbit@a3communicationspr.com](mailto:cubbit@a3communicationspr.com)



## **WIIT e Cubbit annunciano una Business Alliance Partnership per portare il cloud geo-distribuito a MSP e rivenditori nella regione DACH e in Italia**

*Attraverso la partnership WIIT implementerà la tecnologia di Cubbit nelle sue 7 Secure Cloud Region in Germania, Svizzera e Italia, consentendo ai propri clienti di beneficiare di soluzioni cloud iper-resilienti e conformi alle specifiche di sovranità e compliance per la protezione dei dati.*

**Milano / Bologna, 10 settembre 2024** – **WIIT S.p.A.** (“WIIT” o la “Società”; ISIN IT0005440893; WIIT.MI), uno dei principali player europei nel mercato dei servizi di Cloud Computing per le imprese, focalizzato sull'erogazione di servizi continuativi di Hybrid e Hosted Private Cloud per le applicazioni critiche, e **Cubbit**, il primo enabler di cloud storage geo-distribuito, annunciano oggi una nuova Business Alliance Partnership.

WIIT farà leva su [DS3 Composer](#) di Cubbit per creare e offrire il proprio cloud storage geo-distribuito, iper-resiliente, sovrano, economicamente conveniente e compatibile con lo standard S3. Nella prima fase del progetto, i dati archiviati saranno geo-delimitati all'interno delle regioni di WIIT in Germania, consentendo ai clienti di WIIT di agire in conformità alle specifiche necessità di sovranità dei dati del Paese e alle altre normative vigenti. Inoltre, WIIT implementerà presto le soluzioni Cubbit con localizzazione geo-delimitata in Svizzera e in Italia, sfruttando tutte le sette Regioni gestite da WIIT (quattro in Germania, due in Italia e una in Svizzera).

Le Business Alliance Partnerships consentono ai partner di implementare il DS3 Composer di Cubbit nelle proprie infrastrutture. In questo modo, i partner possono poi offrire a rivenditori e clienti finali una soluzione di cloud storage geo-distribuito in uno o più paesi specifici. Grazie a questa partnership, WIIT sarà in grado di fornire, in pochi minuti, un cloud storage S3 completamente personalizzabile e con localizzazione dei dati geo-delimitata, totalmente ospitato e gestito da WIIT sui propri asset strategici. La soluzione Cubbit arricchisce lo stack tecnologico già fornito da WIIT diventando parte della proposta Premium Cloud.

Questa partnership rappresenta un'accelerazione decisiva nell'adozione della tecnologia Cubbit in Germania e rafforza la posizione di WIIT come precursore europeo nel provisioning di cloud ibridi e privati; infatti, tutti i rivenditori e gli MSP tedeschi di WIIT avranno la possibilità di fornire ai propri clienti il primo cloud geo-distribuito d'Europa in pochi minuti. La base clienti di WIIT si estende a un'ampia gamma di settori, tra cui sanità, industria manifatturiera, telco, media e intrattenimento e servizi finanziari, per i quali fornisce servizi di cloud e cybersecurity per applicazioni critiche.

WIIT rappresenta il primo Business Alliance Partner di Cubbit in Germania: l'azienda di cloud storage bolognese si rivolge solo a pochi e selezionati partner strategici in ogni paese garantendo il miglior servizio ai propri utenti finali. Nell'ambito di questa Business Alliance Partnership, Cubbit supporterà WIIT attraverso una stretta collaborazione, offrendo il miglior servizio agli utenti finali in termini di SLA (Service Level Agreement), competenza e qualità del servizio. WIIT sarà inoltre assistita da Cubbit nella formazione, nelle attività di co-marketing e nel supporto alle vendite.

WIIT è un cloud provider affermato, sul mercato da quasi 30 anni che vanta una consolidata esperienza nelle soluzioni object storage; l'azienda, infatti, ha già avuto modo di implementare soluzioni di questo tipo sia hardware che software, rilevandone i limiti in termini di flessibilità e conformità. Motivo che ha portato l'azienda a scegliere Cubbit come partner, al fine di superare queste sfide e aumentare i punti di forza, fornendo ai propri clienti un'offerta ancora più solida e moderna.

*“Siamo entusiasti di iniziare questa collaborazione con Cubbit, con cui sentiamo una particolare complementarità in termini di competenze e valori. Queste due aziende, leader del settore, collaborando hanno attivato un servizio altamente innovativo con una sicurezza e una resilienza senza pari, in grado di geo-distribuire l'archiviazione dei dati in base alle esigenze del cliente”, afferma **Alessandro Cozzi, CEO di WIIT** - Insieme, stiamo portando sul mercato le soluzioni cloud best in class, combinando efficienza, innovazione e intelligenza nella gestione dei dati. Abbiamo deciso di partire dalla Germania per il suo ruolo essenziale nella nostra strategia Cloud4Europe, inoltre c'è una forte attenzione alla sovranità digitale. L'ampia esperienza di WIIT come cloud provider europeo, che gestisce sette regioni tra Germania, Italia e Svizzera ed è specializzata in applicazioni business-critical, unita alla tecnologia all'avanguardia di Cubbit, ci permetterà di rafforzare ulteriormente la nostra posizione di leader europeo nei servizi di cloud ibrido e privato.”*

**Alessandro Cillario, Co-CEO e Co-fondatore di Cubbit**, ha dichiarato: *“L'ingresso di WIIT tra i nostri Business Alliance Partner è un passo significativo nel nostro impegno per aumentare l'adozione delle soluzioni Cubbit in Europa. Da oggi, i clienti con sede in Germania saranno in grado di geo-distribuire i loro dati in modo sicuro e secondo i requisiti di sovranità locale. Questa collaborazione rappresenta una notevole opportunità di crescita e innovazione per entrambe le aziende. Nei prossimi mesi annunceremo nuovi membri della Cubbit Business Alliance Partnership in Europa, questo è un elemento decisivo nella strategia di crescita dell'azienda. “*

*“Questa partnership ci consentirà di fornire ai clienti soluzioni estremamente potenti e resilienti, conformi alle normative locali nel più breve tempo possibile - afferma **Christoph Herrnkind, CEO di WIIT AG** - Questo ci permette di servire meglio la crescente domanda di soluzioni cloud sicure e flessibili nella regione DACH, mantenendo al contempo il massimo livello di sovranità dei dati. Siamo entusiasti del lancio in Germania, poiché l'offerta si adatta perfettamente alle politiche sui dati del Paese che sono all'avanguardia nell'uso e nella condivisione responsabile dei dati in Europa.”*

###

### [WIIT S.p.A.](#)

WIIT S.p.A., società quotata sul segmento Euronext Star Milan (“STAR”), è leader nel mercato del Cloud Computing. Attraverso un footprint paneuropeo, è presente in mercati chiave quali Italia, Germania e Svizzera, posizionandosi tra i player primari nell'erogazione di soluzioni tecnologiche innovative di Hosted Private and Hybrid Cloud. WIIT opera attraverso datacenter di proprietà distribuiti in 7 Region: 4 in Germania, 1 in Svizzera e 2 in Italia, di cui 2 abilitate con Premium Zone, ossia con datacenter certificati Tier IV dall'Uptime Institute e i massimi livelli di security by design. WIIT dispone di 6 certificazioni SAP ai massimi livelli di specializzazione. L'approccio end-to-end consente l'erogazione, alle aziende partner, di servizi personalizzati ad alto valore aggiunto, con elevatissimi standard di sicurezza e qualità, per la gestione di critical application e business continuity, oltre a garantire massima affidabilità nella gestione delle principali piattaforme applicative internazionali (SAP, Oracle e Microsoft). Dal 2022 il Gruppo WIIT ha aderito all'UN Global Compact delle Nazioni Unite. ([www.wiit.cloud](http://www.wiit.cloud))

###

**Per maggiori informazioni:**

**Investor Relations WIIT S.p.A.:**

Stefano Pasotto – CFO & Investor Relations Director  
Francesca Cocco – Lerxi Consulting – Investor Relations  
T +39.02.3660.7500  
Fax +39.02.3660.7505  
ir@wiit.cloud  
www.wiit.cloud

**Media Relations:**

Image Building  
Rafaella Casula  
T +39 348 3067877  
Simona Porcino  
T +39 340 9844532  
Francesca Alberio  
T +39 340 0547370  
wiit@imagebuilding.it

**Cubbit**

Cubbit è il primo enabler di cloud storage geo-distribuito. Il suo software innovativo consente ai Service Provider e alle Imprese di implementare in pochi minuti la propria rete di cloud storage geo-distribuito in base alle proprie necessità specifiche di strategia infrastrutturale e policy interne, in modo da mantenere la piena sovranità sui dati, semplificare i flussi di lavoro e ridurre i costi.

Oggi, la tecnologia iper-resiliente e cybersicura di Cubbit è adottata da oltre 350 aziende e partner europei, tra cui [Leonardo](#) (leader mondiale nel settore della difesa e della cybersicurezza, con fatturato superiore ai 14 miliardi di dollari), e utilizzata da [Exclusive Networks](#) (distributore globale, quotato alla Borsa di Parigi). Cubbit è inoltre supportato da partner tecnologici internazionali come [HPE \(Hewlett Packard Enterprise\)](#) ed [Equinix](#). Per ulteriori informazioni, visitare: <https://www.cubbit.io/it/>

###

**Contatti ufficio stampa Cubbit**

Claudia Ronchi Communications – email: [claudia@crcommunications.it](mailto:claudia@crcommunications.it) – cell: +393401522875  
Michaela M. Carboni – email [michaela.carboni@mica-consultingandcoaching.com](mailto:michaela.carboni@mica-consultingandcoaching.com) – cell +393483911340



## WIIT und Cubbit vereinbaren „Business Alliance Partnership“, um MSPs und Resellern in der DACH-Region und in Italien eine geografisch verteilte Cloud anzubieten

*Durch die strategische Allianz kann WIIT die Technologie von Cubbit in seinen sieben Secure-Cloud-Regionen in Deutschland, in Italien und in der Schweiz einsetzen. Kunden profitieren von Hyper-Resilienz und Einhaltung der Datensouveränität.*

**Mailand, Italien / Bologna, Italien — 10. September 2024 — WIIT S.p.A.**, einer der führenden europäischen Cloud-Computing-Anbieter auf dem Markt für Hybrid Cloud und Private Cloud Services mit Spezialisierung auf geschäftskritische Anwendungen für Unternehmen, und **Cubbit**, Wegbereiter für geografisch verteilten Cloud-Speicher, haben ihre „Business Alliance Partnership“ bekannt gegeben.

Im Rahmen der strategischen Allianz greift WIIT auf den [DS3 Composer](#) von Cubbit zurück, um einen eigenen geografisch verteilten, hyper-resilienten, souveränen, kostengünstigen und S3-kompatiblen Cloud Storage anzubieten. In der ersten Phase des Projekts werden die gespeicherten Daten innerhalb der WIIT-Regionen in Deutschland geografisch abgegrenzt, sodass die Kunden von WIIT die Datensouveränität des Landes und andere Vorschriften einhalten können. Zusätzlich implementiert WIIT die Lösungen von Cubbit mit geografischer Begrenzung zeitnah in der Schweiz und in Italien, um alle sieben Regionen, in denen WIIT tätig ist, abzudecken (vier in Deutschland, zwei in Italien und eine in der Schweiz).

Durch die „Business Alliance Partnership“ kann der DS3 Composer von Cubbit auf den Infrastrukturen von Partnern eingesetzt werden. So können sie ihren Resellern und Endkunden eine geografisch verteilte Lösung innerhalb eines oder mehrerer Ländern anbieten. WIIT kann durch die Partnerschaft mit Cubbit in wenigen Minuten einen vollständig anpassbaren und geografisch eingegrenzten S3-Cloud-Speicher auf seinen strategischen Assets hosten und managen. Die Lösung von Cubbit ergänzt das bestehende technologische Angebot von WIIT und stellt einen weiteren Faktor im Wertversprechen des Premium Cloud Providers dar.

Die Allianz mit WIIT beschleunigt die Adaption der Lösung von Cubbit in Deutschland. Gleichzeitig stärkt die Kooperation auch die Position von WIIT als Pionier auf dem Markt für Hybrid und Private Clouds. Auch Reseller und MSPs, die mit WIIT zusammenarbeiten, können ihren Kunden innerhalb weniger Minuten die erste geografisch verteilte Cloud Europas anbieten. Der Kundenstamm von WIIT umfasst eine Vielzahl von Branchen, darunter das Gesundheitswesen, die Produktionsindustrie, die Telekommunikationsbranche, die Medien- und Unterhaltungsbranche sowie Finanzdienstleistungen, für die WIIT Cloud und Security Services für geschäftskritische Anwendungen anbietet.

In Deutschland ist WIIT der erste Partner im Rahmen der „Business Alliance Partnerships“ von Cubbit. Cubbit geht in jedem Markt, in dem das Unternehmen aktiv ist, mit nur wenigen strategischen Partnern Kooperationen ein, die die Bereitstellung des besten Services für die Endkunden optimal unterstützen. Durch die enge Partnerschaft der beiden Unternehmen können sie den Endkunden herausragenden Service im Hinblick auf SLAs, Expertise und Qualität bieten. Die Zusammenarbeit erstreckt sich auch auf die Bereiche Trainings, Co-Marketing-Aktivitäten und gemeinschaftliche Vertriebsaktivitäten.



WIIT ist seit fast 30 Jahren als Cloud Provider aktiv und verfügt über umfassende Erfahrung im Bereich der objektbasierten Speicherung. Um die Flexibilität und Compliance seiner hardware- und softwarebasierten Lösungen für Objektspeicherung zu steigern, hat sich WIIT für Cubbit als Partner entschieden. Durch die Zusammenarbeit und die Bündelung der Expertise profitieren Kunden von einem noch stärkeren und hochmodernen Angebot.

Alessandro Cozzi, CEO der WIIT S.p.A., sagt: *„Wir freuen uns sehr über die Zusammenarbeit mit Cubbit, da wir die gleichen Werte teilen und sich unsere Expertise optimal ergänzt. Zusammen stellen wir als zwei branchenführende Unternehmen einen hochinnovativen Service mit beispielloser Sicherheit und Resilienz zur Verfügung, der die Datenspeicherung entsprechend den Kundenbedürfnissen geografisch verteilen kann. Unsere gemeinsamen erstklassigen Cloud-Lösungen vereinen Effizienz, Innovation und Intelligenz im Datenmanagement. Wir haben uns dafür entschieden, die geografisch verteilte Cloud zuerst in Deutschland zu launchen, weil Deutschland im Rahmen unseres Projekts Cloud4Europe eine zentrale Rolle spielt und das Land einen starken Fokus auf digitale Souveränität hat. Mit unserer umfassenden Erfahrung als europäischer Cloud Provider für geschäftskritische Anwendungen, der in sieben Regionen in Deutschland, in Italien und in der Schweiz aktiv ist, und mit der Spitzentechnologie von Cubbit werden wir unsere Position als ein führender europäischer Anbieter von Hybrid Cloud und Private Cloud Services weiter ausbauen.“*

Alessandro Cillario, Co-CEO und Mitgründer von Cubbit, bestätigt: *„WIIT für unser ‚Business Alliance Partnership‘-Programm zu gewinnen, ist ein wichtiger Schritt auf unserem Weg, die Adaption des Cubbit DS3 Composers in Europa zu steigern. Ab sofort können Kunden in Deutschland ihre Daten sicher und im Einklang mit den Anforderungen an die Datensouveränität geografisch verteilt speichern. Die Partnerschaft stellt für beide Unternehmen eine große Möglichkeit für Wachstum und Innovation dar. In den kommenden Monaten werden wir zusätzliche Kooperationspartner im Rahmen unserer ‚Business Alliance Partnerships‘ in Europa bekannt geben, daher ist dies eine sehr spannende Zeit für uns.“*

Christoph Herrnkind, CEO der WIIT AG, unterstreicht: *„Mit dieser Partnerschaft können wir unseren Kunden in kürzester Zeit enorm leistungsstarke und resiliente Lösungen anbieten, die den lokalen Vorschriften entsprechen. Dadurch können wir den steigenden Bedarf an sicheren und flexiblen Cloud-Lösungen in der DACH-Region unter Einhaltung der höchsten Anforderungen an die Datensouveränität noch besser bedienen. Wir freuen uns auf den Launch auf dem deutschen Markt, da das Angebot ideal zur deutschen Datenpolitik passt, die ein Vorreiter für das innovative und verantwortungsvolle Nutzen und Teilen von Daten in Europa ist.“*

###

### [Über WIIT S.p.A.](#)

WIIT S.p.A., ein im Segment Euronext Star Milan („STAR“) notiertes Unternehmen, ist ein führendes Unternehmen im Bereich Cloud Computing. Durch seine kontinuierliche Expansion ist das Unternehmen auf Schlüsselmärkten wie Italien, Deutschland und der Schweiz vertreten und zählt zu den wichtigsten Anbietern innovativer Technologie-Lösungen in den Bereichen Hosted Private und Hybrid Cloud. WIIT arbeitet mit gemanagten Prozessen, spezialisierten Ressourcen und Technologie-Assets, einschließlich eigener Rechenzentren, die über sieben Regionen verteilt sind: vier in Deutschland, eine in der Schweiz und zwei in Italien. Davon sind zwei „Premium Zone Enabled“, d.h. sie verfügen über Rechenzentren, die die Tier-IV-Zertifizierung des Uptime Instituts erhalten haben und den höchsten Sicherheitsstandards entsprechen. Das Unternehmen verfügt außerdem über sechs SAP-Zertifizierungen auf höchstem Spezialisierungsniveau. Der End-to-End-Ansatz ermöglicht es WIIT, seinen Partnerunternehmen maßgeschneiderte Dienstleistungen mit hohem Mehrwert und höchsten Sicherheits- und Qualitätsstandards für das Management geschäftskritischer Anwendungen und Business Continuity zu liefern. Darüber bietet das Unternehmen maximale Zuverlässigkeit beim Management der wichtigsten internationalen

Anwendungsplattformen (SAP, Oracle und Microsoft). 2022 ist die WIIT-Gruppe dem UN Global Compact beigetreten. Weitere Informationen unter [www.wiit.cloud/de](http://www.wiit.cloud/de).

###

**Für weitere Informationen zu WIIT:**

**Pressekontakt Deutschland**

Kristen Prochnow / Tobias Glass  
PUBLIC RELATIONS PARTNERS GmbH  
Tel. +49 6173 92 67 62  
[glass@prpkronberg.com](mailto:glass@prpkronberg.com)

**Investor Relations WIIT S.p.A.:**

Stefano Pasotto – CFO & Investor Relations Director  
Francesca Cocco – Lerxi Consulting – Investor Relations  
Tel. +39 02 3660 7500  
Fax +39 02 3660 7505  
[ir@wiit.cloud](mailto:ir@wiit.cloud)  
[www.wiit.cloud](http://www.wiit.cloud)

**Über Cubbit**

Cubbit ist Wegbereiter für geografisch verteilten Cloud-Speicher. Die innovative Software von Cubbit ermöglicht es Service Providern und Unternehmen, innerhalb von Minuten ihre eigenen geografisch verteilten Cloud-Storage-Netzwerke entsprechend ihrer Infrastrukturstrategie und internen Richtlinien einzurichten, sodass sie die volle Souveränität über ihre Daten behalten, Arbeitsabläufe vereinfachen und Kosten senken können.

Heute wird Cubbits hyper-resiliente und cybersichere Technologie von mehr als 350 europäischen Unternehmen und Partnern eingesetzt, darunter [Leonardo](#) (Weltmarktführer in den Bereichen Verteidigung und Cybersicherheit mit einem Umsatz von 14 Milliarden US-Dollar). Cubbit wird von [Exclusive Networks](#) (globaler Distributor, an der Pariser Börse notiert) vertrieben. Darüber hinaus wird Cubbit von internationalen Technologiepartnern wie [HPE](#) und [Equinix](#) unterstützt. Weitere Informationen unter: <https://www.cubbit.io>

###

**Für weitere Informationen zu Cubbit (auf Englisch):**

A3 Communications - the power of a data storage specialist communications agency  
Federica Monsone/Nicky Murray  
+44 (0) 1252 875 203  
[cubbit@a3communicationspr.com](mailto:cubbit@a3communicationspr.com)